



# TECHNICAL DATA SHEET

## FOAM-CARE ULTRA

### ALCOHOL-FREE FOAMING HAND SANITIZER

#### DESCRIPTION

It is formulated for use in food industries, restaurants, bars, hotels, hospitals, lodging house, schools, cafeterias and other places where food is handled or prepared.

**FOAM-CARE ULTRA** is an alcohol-free foaming hand sanitizer, antiseptic skin cleanser, medicated skin cleanser and antibacterial skin cleanser. Kills harmful bacteria/germs. Effective in destroying harmful bacteria to provide antiseptic cleansing. For personal hand hygiene to help prevent the spread of bacteria.

#### DIRECTIONS FOR USE

Adults and children over 2 years: For occasional and personal commercial use. Supervise children when they use this product. Use 0.5mL and rub thoroughly into hands for at least 30 seconds. Allow to dry.

#### INGREDIENTS

Water, benzalkonium chloride 0.13%.

#### SPECIFICATIONS

- Appearance : Clear liquid  
- Color : Colorless  
- Odor : None  
- Concentrated pH : 5.5 - 6.5  
- Density 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01  
- Active material (%) : 0.13

#### REGULATIONS

- WHMIS : Not regulated  
- TDG : Not regulated  
- DIN : 02500124  
- CFIA : Approved

#### AVAILABLE SIZES

- 12\*500 ml code # 320615  
- 500 ml code # 320651  
- 4\*4 L code # 320644  
- 6\*800 ml code # 320668

#### HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

For external use only. Do not ingest. When using this product avoid contact with eyes. If contact occurs, rinse thoroughly with water. Stop use and ask a doctor if irritation and redness develops. Keep out of reach of children. If swallowed, call a poison control centre or get medical help right away. For more information, consult the safety data sheet.

#### NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the product for more details.

November 10<sup>th</sup>, 2021

**AN EFFECTIVE PARTNER IN YOUR SUCCESS**

B.O.D. CHEMICALS INC., 3300, Star Street, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, (450) 443-5556, info@chimiquesbod.com, www.groupebod.ca



## FICHE TECHNIQUE FOAM-CARE ULTRA

ASSAINISSEUR MOUSSANT SANS ALCOOL POUR LES MAINS

### DESCRIPTION

Il est formulé pour utilisation dans les industries alimentaires, restaurants, bars, hôtels, hôpitaux, centres d'hébergement, écoles, cafétérias et là où des aliments sont manipulés ou préparés.

**FOAM-CARE ULTRA** est un assainisseur moussant sans alcool pour les mains, nettoyant antiseptique pour la peau, nettoyant médicamenteux pour la peau et nettoyant antibactérien pour la peau. Tue les bactéries et les germes nocifs. Efficace pour détruire les bactéries nocives et procurer un nettoyage antiseptique. Pour l'hygiène personnelle des mains pour aider à prévenir la propagation des bactéries.

### MODE D'EMPLOI

Adultes et enfants de plus de 2 ans: Pour une utilisation occasionnelle pour usage commercial personnel. Superviser les enfants durant l'utilisation de ce produit. Utiliser 0.5mL et bien frotter pendant au moins 30 secondes. Laisser sécher.

### INGRÉDIENTS

Eau, chlorure de benzalkonium 0.13%.

### SPÉCIFICATIONS

- Apparence : Liquide clair  
- Couleur : Incolore  
- Odeur : Aucune  
- pH concentré : 5.5 - 6.5  
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.99 - 1.01  
- Matière active (%) : 0.13

### RÉGLEMENTATIONS

- SIMDUT : Non réglementé  
- TMD : Non réglementé  
- DIN : 02500124  
- ACIA : Approuvé

### FORMATS DISPONIBLES

- 12\*500 ml code # 320615  
- 500 ml code # 320651  
- 4\*4 L code # 320644  
- 6\*800 ml code # 320668

### DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

Pour usage externe seulement. Ne pas ingérer. Lorsque vous utilisez ce produit éviter tout contact avec les yeux. En cas de contact, bien rincer avec de l'eau. Cessez d'utiliser et consultez un médecin si une irritation et une rougeur se développe. Garder hors de la portée des enfants. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou obtenir une assistance médicale. Pour plus d'informations, consulter la fiche de données de sécurité.

### NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de l'utilisation de ce produit. L'utilisateur reconnaît les risques reliés à l'usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité pour plus de détails.

10 novembre 2021

**PARTENAIRE EFFICACE DE VOTRE RÉUSSITE**

LES CHIMIQUES B.O.D. INC., 3300, rue Star, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, (450) 443-5556, info@chimiquesbod.com, www.groupebod.ca